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ZÁPIS č. 07/2019 
 

zo zasadnutia Komisie pre školstvo MsZ mesta Brezno, konaného dňa 17.09.2019 

 v Centre voľného času , Školská 7, Brezno. 

 

 

Prítomní : Mgr. Eva Skačanová, Ing. Martin Ridzoň PhD, Milan Palovčík, Mgr. Mária 

Kvietková , Mgr. Martin Baxa, Viera Mondlová, Mgr. Jana Bočová 

Hostia :  Mgr. František Roth 

Ospravedlnení : Mgr. Daniel Struhár, 

 

Rokovanie viedol : Mgr. Eva Skačanová, predsedníčka komisie pre školstvo. 

 

Program :  

1. Otvorenie 

2. Vízia a plány pre rozvoj CVČ v Brezne 

3. Plán zasadnutí na 2. polrok 2019 

4. Prerokovanie materiálov do zastupiteľstva – Návrh VZN, ktorým sa mení a dopĺňa VZN 

č.13/2018 o výške príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských zariadeniach 

zriadených mestom Brezno v znení VZN č.7/2019 

5. Rôzne 

6. Záver 

 

K bodu č. 1 

Zasadnutie komisie otvorila predsedníčka komisie Mgr. Eva Skačanová, prítomných členov   

privítala a poďakovala   riaditeľovi  Mgr. Františkovi Rothovi za ústretovosť prijať komisiu pre 

školstvo v priestoroch CVČ a hneď mu odovzdala slovo. 

 

K bodu č. 2 

Mgr. Roth privítal  členov školskej komisie na pôde CVČ a pokračoval s prezentáciou 

zamerania a činnosti školského výchovno-vzdelávacieho zariadenia. Súčasne s predstavovaním 

zámerov CVČ prebiehala aj diskusia s prítomnými členmi komisie. 

- Ponuka krúžkov na školský rok 2019/2020. 

- Novinka – „Canisterapia“ pre postihnuté a zdravotne oslabené deti, „Zaži stredovek“- 

pre stredoškolákov, „Dobrovoľníctvo“ – spolupráca s organizáciami v Brezne a pod. 

- Najbližšie plánované aktivity- Šarkaniáda, Deň športu . 

- Záujem pritiahnuť do CVČ rodičov po 18,00 hodine. 

- V riešení je spolupráca so športovými klubmi, nakoľko sú súbežné aktivity a nie je 

jasné, kedy prebiehajú hodiny za CVČ a kedy za športový klub. 
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- Prenajať priestory CVČ športovým klubom pre prípravné cvičenia s posilňovacím 

náradím odobratým z priestorov Arény, nakoľko nie je dohľad nad jeho využívaním. 

/ členovia komisie/ 

- Zapojenie sa do projektu ECOPOLIS, úprava areálu CVČ pre výchovno-vzdelávacie 

aktivity. Pri realizácii je problematická spolupráca s EBG – biologická skládka 

nakopená  v areáli CVČ. Spolupráca mesta s EBG /Ing. Martin Ridzoň, PhD./ 

- Predpokladaná doba pôsobenia  CVČ v budove je 2 roky, nakoľko  budova je zastaralá 

nespĺňa bezpečnostné požiadavky.  

- Náhradné priestory vhodné  pre CVČ / členovia komisie/ 

- Záujem získať zamestnancov pre CVČ cez ÚPSVaR prostredníctvom nejakého 

projektu. 

- Príspevok za CVČ stanovený zriaďovateľom pre osoby s trvalým pobytom mimo 

územia mesta Brezna sú podľa Mgr. Rotha vysoké, konkurujú im poplatky za 

permanentky okolitých posilňovní. 

- Bolo by dobré osloviť starostov okolitých obcí, ktorých deti chodia do škôl v Brezne, 

aby prispievali na voľnočasové aktivity v CVČ, dohoda medzi primátorom 

a starostami./ Mgr. Skačanová/ 

- Rodičia nemajú záujem sprevádzať deti do CVČ -  pre bezpečnosť detí by bolo vhodné 

zabezpečiť križovatku občianskou poriadkovou službou, resp. prenajímať priestory pre 

činnosť CVČ  priamo na školách. 

- Spolupráca CVČ s Mládežníckym parlamentom v Brezne- zastrešiť parlament. /Mgr. 

Skačanová/ 

- Hokejový tréner je len jeden, zastrešuje všetky krúžky. 

- Riaditeľ CVČ má právo na kontrolu výchovno-vzdelávacej činnosti v športových 

kluboch a presvedčiť sa, či vzdelávacie poukazy sú účelne  vynakladané na  jeho 

činnosť. 

        

K bodu č. 3 

- Mgr. Skačanová oboznámila prítomných s Plánom práce  komisie pre školstvo  na 2. 

polrok 2019 a s harmonogramom zasadnutí. Členovia komisie nemali k návrhu  

námietky.  

 

K bodu č. 4 

- Mgr. Skačanová otvorila tému  Návrhu VZN, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č.13/2018 
o výške príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských zariadeniach 

zriadených mestom Brezno v znení VZN č.7/2019, ktorý je v programe  MsZ a navrhuje 

10,-€ paušál na žiaka a mesiac. Nakoľko sa  od tohto zámeru upustilo, bude do MsZ 

predložený návrh na zníženie 5,- paušálneho  príspevku pre poberateľov dávok 

v hmotnej núdzi na 2,-€, ak o to písomne požiada zákonný zástupca a k žiadosti predloží 

doklad o tom, že sú poberateľmi dávok v hmotnej núdzi. 

 

 

K bodu č. 5 

- Mgr. František Roth k záveru stretnutia  previedol členov Komisie pre školstvo po 

priestoroch CVČ a jeho  areály – priestory, ktoré plánuje prispôsobiť výchovno-

vzdelávacím potrebám záujmových útvarov. 

 



K bodu č. 6 

Na záver zasadnutia komisie pre školstvo predsedníčka komisie prítomným členom poďakovala 

za účasť, Mgr. Františkovi Rothovi  poďakovala za  srdečné privítanie, ochotu venovať svoj 

čas  školskej komisii a stretnutie ukončila. 

 

 

 

 

 

 

Mgr. Eva Skačanová                                                                            Mgr. Jana Bočová 

predsedníčka komisie                                                                          sekretárka komisie 

 

 

 

 

 

 


